
Opening en herdenking
Met een hamerslag opent de voorzitter de vergadering. Vanuit 
de vereniging is er een mooie mix van mensen als 
vertegenwoordiging aanwezig. 
We beginnen de vergadering met de herdenking van onze leden 
die ons in het afgelopen jaar zijn ontvallen. Dit doen we door 
een moment van stilte.

Lkol b.d. Ab de Borst
Lkol b.d. Ton Velderman
Lkol b.d. Frits van der Heide
Kap b.d. J. Schrale
Elnt b.d. Jaap Scheeres
Kap b.d. Lex Speijers
Lkol b.d. Rob Rijntalder – (erelid) 
Lkol b.d. Gerrit Jan Huijsman
Lkol b.d. Edwin Jacobsz

GOEDKEUREN / VASTSTELLEN VERSLAG 
Op het jaarverslag 2022 zijn geen op- of aanmerkingen binnen 
gekomen en daarmee stelt de voorzitter het verslag vast. Zoals 
elk jaar wordt het verslag in de Intercom gepubliceerd. 

VERSLAG AFGELOPEN VERENIGINGSJAAR
In 2023 heeft de vereniging een vijftal activiteiten georganiseerd. 
In februari was er de social voor leden met partner.
Op 19 april vond de ALV2023 gelijktijdig plaats met het 
symposium. Het symposium had als thema het New NATO 

Force Model. In dit symposium hebben we u op hoogte 
gesteld van de huidige en toekomstige veranderingen in het 
optreden van de Landmacht in relatie tot wat ons 
bondgenootschap van ons vraagt. Daarbij keken we naar het 
optreden van de Verbindingsdienst en stelde we ons de vraag 
wat er anders moet. Wat hebben we nodig en wat zijn we aan 
het doen om ons voor te bereiden op het optreden van 
morgen? 

Op donderdag 29 juni 2023 werd gelijktijdig met de 
regimentssportdag, het BD-event georganiseerd. De kol b.d. 
Frank Peersman heeft de BD-leden meegenomen op een reis 
door de afgelopen 50 jaar Verbindingsdienst. Dit heeft hij 
gedaan aan de hand van de pijlers: opleidingen, regiment, 
monument en museum. Aansluitend aan de sportdag en het 
BD-event konden de VOV-leden genieten van een gezellige 
BBQ. 

Op 19 oktober vond het najaarssymposium plaats. Het thema 
dit keer was de I&T innovatie. 
In dit symposium hebben we met elkaar gesproken over de 
I&T-innovatie binnen Defensie. We hebben hierbij de gesproken 
over de huidige wijze van innoveren en de uitdagingen die daar-
bij komen kijken gevolgd door het succesverhaal van de Data 
Exchange Office binnen JIVC. Daarnaast hebben we een viertal 
industriepartners uitgenodigd die hun innovatieprogramma’s 
aan ons hebben gepitcht. 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering (ALV), gehouden op 28 mei 2024 in het KEK gebouw Genm Kootkazerne, Garderen

verslag algemene 
ledenvergadering 

vov 2024
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VERSLAG INTERCOM 2023
De Hoofdredacteur is helaas verhinderd tijdens de ALV. We 
hebben als vereniging wederom 3 mooie edities van de Intercom 
afgeleverd. 
Het komende jaar zijn er binnen de redactie een aantal personele 
wijzigingen. Halverwege 2024 treedt de Lkol Henk Lourens aan 
als hoofdredacteur. Hij neemt het stokje over van de Lkol Jack 
Vennik. Jack neemt de rol van eindredacteur op zich. De Maj 
Joost Lubberman vult het team aan als redacteur. 

VERSLAG WEBSITE 2023
Het afgelopen jaar heeft de site zonder problemen gewerkt. We 
hebben, gezien de logfiles, nog steeds veel last van buitenlandse 
gasten die proberen ongeautoriseerde toegang te krijgen tot de 
site. Als bestuur hebben wij gevraagd de benodigde mitigerende 
maatregelen te nemen. Dit wordt momenteel uitgevoerd. 
Vorig jaar hebben we u op de hoogte gebracht van een 
mogelijke “mijn omgeving” binnen de site. Deze is door het 
ontbreken van tijd nog niet ingericht. Maar heeft zeker de 
aandacht. 
FINANCIEEL VERSLAG (door de penningmeester)
In het afgelopen jaar zijn de periodieken, de bijdrage vanuit 
CLAS, verhoogd. Hierdoor zijn de inkomsten hoger dan 
verwacht. De post diverse valt hoger uit dan gepland door de 
notariskosten die zijn gemaakt om de statuten te wijzigen. Dit 
was vanwege veranderde wetgeving een verplichting. Daarnaast 
waren de Intercom en de voorjaarssocial te laag begroot in 
2023. 

VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE
Tijdens de controle zijn er geen bijzondere zaken geconstateerd.

De kascontrole commissie 2023 heeft dan ook vastgesteld dat 
de penningmeester het financieel beheer op een integere en 
correcte wijze ten gunste van de vereniging heeft uitgevoerd. 
Alle betalingen zijn uitgevoerd in overeenstemming met de 
doelstellingen van de vereniging. De uitgevoerde steekproeven 
leverden een beeld op van een administratie, welke transparant, 
doelmatig en op ordentelijke wijze is uitgevoerd. De 
penningmeester gaf blijk van alle relevante details op de hoogte 
te zijn. 

De kascontrole commissie 2023 adviseert de ledenvergadering 
het bestuur eervol decharge te verlenen voor het gevoerde 
financieel beleid en Lkol Kerkhoffs te bedanken voor zijn 
voortdurende inspanningen.

De voorzitter van de kas controle commissie, Maj Marc Beckers, 
neemt afscheid van de commissie. De Lkol Jacko Rijzenga 
versterkt de kascontrole commissie voor komend jaar. 

BESTUURSVERKIEZING
Het Rooster van Aftreden geeft aan dat dit jaar de volgende 
bestuursleden aftreden:
•  Lkol Paul Kerkhoffs, als penningmeester.
•  Kol b.d. Frank Peersman, als vicevoorzitter.
•  Maj Fred Geugies, als algemeen lid.

Alle drie de leden hebben zich herkiesbaar gesteld voor een 
nieuw termijn. 
De leden stemmen in met het voorstel. 

PLANNEN VOOR HET VERENIGINGSJAAR 2025
Voor het komende jaar staan gepland: 
•  3 edities Intercom
•  Social in februari
•  ALV+ Symposium 1, in april
•  BBQ en BD-event in juni
•  Symposium 2, in november

Voor het inplannen van de activiteiten houden we rekening met 
de verschillende jaarplanningen en mogelijke inzet. 

AGENDA 2024
Vanwege het jubileumjaar van ons regiment hebben het  
BD-event en de jaarlijkse BBQ plaats gemaakt voor het 
jubileumfeest. Als bestuur hopen we veel van onze leden daar 
terug te zien. 

Op 7 november staat het tweede symposium gepland. 

RONDVRAAG
Dhr Aart van Donkersgoed merkt op dat de verschillende 
uitnodigingen niet op de site zijn terug te vinden. Hij biedt 
daarbij zijn ondersteuning aan om hier in het vervolg een 
invulling aan te geven. Het bestuur belooft hierop beterschap 
en gaat graag in op het aanbod. 

SLUITING
Na het zetten van een nieuw record sluit de voorzitter na  
20 minuten de vergadering en bedankt het bestuur en de leden 
voor hun aanwezigheid. De voorzitter nodigt iedereen uit voor 
het symposium.
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